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ZÁPISNICA 
z 18. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 19. 11. 2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 – 2015 
4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov Košického samosprávneho kraja z roku 
2010 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí 
dotácie na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám 
a školským zariadeniam 

7. Návrh na založenie Európskeho zoskupenia územnej spolupráce Via Carpatia s ručením 
obmedzeným 

8. Návrh na poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre miestne akčné skupiny 
v Košickom kraji na podporu realizácie Integrovaných stratégií rozvoja územia 

9. Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti ORID, s. r. o. 
10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2013 
11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2013 
12. Informácia o realizácii projektu EHMK 
13. Rôzne: 

- Hybné sily v moderných regionálnych politikách vo vybraných krajinách OECD 
14. Záver 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Jozef Konkoly privítal prítomných a predložil na schválenie program 
rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomná 
nadpolovičná väčšina, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 
Predseda komisie informoval o zmene názvu bodu č. 7 v znení „Návrh na založenie 
Európskeho zoskupenia územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným“ 
a o doplnení bodu č. 8: Návrh na poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre miestne 



akčné skupiny v Košickom kraji na podporu realizácie Integrovaných stratégií rozvoja územia 
a bodu č. 9: Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti ORID, s. r. o.. 
 
Uznesenie: 
Komisia schválila program podľa zaslanej pozvánky so zmenami. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, informovala o 3. úprave rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja v roku 2012 predkladanej na vedomie z dôvodu, že sú v nej premietnuté 
zmeny, ktoré nepodliehajú schváleniu v Zastupiteľstve KSK. 
Diskusia: p. Rečka 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala prítomných o návrhu rozpočtu Košického samosprávneho 
kraja na roky 2013 – 2015, ktorého tvorbu ovplyvnilo podieľanie sa KSK na konsolidácii 
verejných financií v roku 2013. 
Diskusia: RNDr. Bauer, Ing. Műnnich, JUDr. Konkoly 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie bod A) 
a schváliť bod B) v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Pani Marta Vajkunyová, poradca pre strategické investície a finančné riadenie projektov, 
prítomných informovala o postupe reštrukturalizácie dlhodobých záväzkov Košického 
samosprávneho kraja vyplývajúcich z odstraňovania povodňových škôd, ktoré vznikli na 
cestách II. a III. triedy vrátane mostov v roku 2010. 
Diskusia: RNDr. Bauer, Ing. Holečko, p. Rečka, Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Mgr. Jana Jarušinská a Ing. Marcel Eperješi, z odboru školstva, informovali o návrhu 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytnutí dotácie na 
mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským 
zariadeniam 
Diskusia: RNDr. Bauer 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu KSK, informoval o návrhu na založenie 
Európskeho zoskupenia územnej spolupráce (EZÚS) Via Carpatia s ručením obmedzeným. 
Zakladajúcimi členmi EZÚS bude Košický samosprávny kraj a Župa Borsod-Abaúj-Zemplén 
a budúcim pristupujúcim členom bude Zakarpatská oblasť Ukrajiny. Výška úhrady prvého 
členského príspevku bude 20 000,- Eur. 
Diskusia: RNDr. Bauer, Ing. Zachariaš 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp prítomných informoval o návrhu na poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku pre miestne akčné skupiny (MAS) v Košickom kraji na podporu realizácie 
Integrovaných stratégií rozvoja územia. KSK poskytne finančnú podporu v dvoch čiastkach 
po 5 000,- Eur v rokoch 2013 a 2014 pre MAS – Hornád – Slanské vrchy, MAS Rudohorie, 
MAS Kras a MAS Tokaj – Rovina. 
Diskusia: Ing. Zachariaš, Ing. Bašták, Ing. Holečko 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Ing. Ladislav Olexa, PhD., vedúci odboru dopravy, prítomných informoval o návrhu na 
zrušenie obchodnej spoločnosti ORID, s. r. o. ku dňu 1. 1. 2013, z dôvodu stratovosti 
spoločnosti a úspor nákladov. Zdôraznil, že týmto krokom nijako nebude ohrozená 
integrovaná doprava v Košickom kraji a všetky kompetencie plynulo prejdú na odbor 
dopravy. 
Diskusia: JUDr. Konkoly, Ing. Műnnich, Ing. Zachariaš 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák, tajomník komisie, informoval prítomných o materiáloch predkladaných na 
zasadnutia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja v I. polroku 2013 za oblasť 
regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Tajomník komisie Ing. Peter Ťapák informoval o termínoch zasadnutia komisií, o tom, že do 
programu komisie regionálneho rozvoja budú zaradené materiály predkladané na zasadnutie 
Zastupiteľstva KSK a o doplňujúcich materiáloch na jednotlivé zasadnutia komisie. 
Diskusia: - 



Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia schválila plán úloh komisie regionálneho rozvoja a odporúča zastupiteľstvu 
predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 
PhDr. Jana Kovácsová, vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu, informovala o aktuálnom 
stave realizácie programu Terra Incognita z pohľadu komplexu aktivít realizovaných 
Kultúrnym centrom KSK, ktoré implementuje tento program; stave realizácie drobných 
investícií v rámci osobitného dotačného systému Terra Incognita ako aj realizácii 
marketingových postupov pri napĺňaní strategických zámerov tohto významného programu 
KSK na podporu programu EHMK a v prospech rozvoja kultúrno-poznávacieho turizmu 
celého regiónu. 
Ing. Róbert Müller, z odboru investícií a strategického riadenia, informoval o realizácii 
siedmych investičných projektov v rámci programu Európske hlavné mesto kultúry – Košice 
2013 pod spoločným názvom Ostrovy kultúry – otvorené zóny. 
Diskusia: Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 

Hybné sily v moderných regionálnych politikách vo vybraných krajinách OECD 

Vyjadrenie: 
Ing. Peter Ťapák v krátkosti uviedol na príklade pozičného dokumentu Škótska 
a Luxemburska ako by bolo možné rozvíjať hospodárstvo ale i sociálnu oblasť v súlade 
s agendou EÚ 2020. Uvedený pracovný materiál je k dispozícii na referáte regionálneho 
rozvoja. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Komisia vzala informáciu na vedomie. 



Rôzne 

Vyjadrenie: 
Ing. Zachariaš mal pripomienku ohľadne písania zápisnice. Žiadal, aby boli v zápisniciach 
stručne rozpísané vystúpenia, diskusia, návrhy a pripomienky. 
 

K bodu č. 14 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 19. 11. 2012 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


